
Zápisnica z verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Pavčina Lehota,

ktoré sa konalo 18.11.2021 v Pavčinej Lehote

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – Mgr. R. Kureková, R. Vajs, Bc. P. Pethö, Mgr. M. Kupčo,, Bc
V. Mišurová, Ing. D. Klepáč, D. Bobrovčanová

Neprítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:

1.) Zahájenie.
2.) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice z obecného zastupiteľstva.
3.) Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva.
4.) Schválenie programu zasadnutia.
5.) Program: 

5.01   Správa o prevádzke MŠ v zmysle bodu 5.4 zápisnice Obecného zastupiteľstva 
          zo dňa 22.10.2020.
5.02   Úprava rozpočtu za rok 2021.
5.03   Prerokovanie zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena pre
          novostavbu rodinného domu Ing. Milana Jamnického.
5.04   Prerokovanie prenájmu krčmy u Štefana.
5.05   Plán práce obecného úradu na rok 2022.
5.06   Schválenie rozpočtu pre OOCR na rok 2022.
5.07   Výrub stromov pri dedinskom jarku (3 ks jarabiny pred rod. domom č.35).
5.08   Nákup traktorovej kosačky na údržbu verejných priestranstiev.

      6.)  Rôzne
      7.)  Záver

Rokovanie:

K bodu 1/

Zasadnutie  otvoril  a prítomných  privítal  starosta  obce  Ing.  V.  Kupčo.  Ospravedlnil  z účasti  na
zasadnutí M. Vaverkovú – rodinné dôvody.

K bodu 2/

Za zapisovateľa zápisnice určil R. Kurekovú a za overovateľov boli určení V. Mišurová, R. Vajs.

K bodu 3/

Starosta vykonal kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia – bez povinností

K bodu 4/

Starosta vyzval prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k navrhovanému programu zasadnutia. Neboli
žiadne pripomienky, o programe poslanci hlasovali, bolo prijaté Uznesenie č. 33/2021.

K bodu 5.1/

Starosta  vyzval  D.  Bobrovčanovú,  aby  predložila  a predniesla  požadovanú  dokumentáciu
zastupiteľstvu. 

- Počet detí v MŠ - 21 – 1 dieťa navyše / 3 dvojročné deti/, predložený ročný plán práce školy,
predložené  materiálno  –  technické  požiadavky  v interiéri   na  rok  2021/2022  –  bez



požiadaviek, exteriér – obnova náteru na preliezkach,  poklop – oprava, nové sklenené výplne
na verande

- Požiadavky na rodičov – vyberá sa poplatok 5 €/ mesiac, rodičia sú informovaní o použití
prostriedkov

- Návrh M. Kupčo – aby na začiatku šk. roka, pri nástupe dieťaťa, dostali rodičia približný súpis
finančných  požiadaviek  zo  strany  riaditeľky  školy  na  celý  rok,  pripravený  podľa  plánu
činnosti školy – odôvodnenie – často vyskakujú iné neplánované finančné požiadavky, a takto
sa rodičia lepšie pripravia a bude sa predchádzať nedorozumeniam

- D. Bobrovčanová – prečo rodičia sami nepovedia na stretnutí, ale bude toto akceptovať, ak
rodičia takúto požiadavku vyslovia

- Predložila správu o výchovno – vzdelávacej činnosti / kompletná dokumentácia je uložená na
OÚ/

- Starosta  –  vytkol  riaditeľke  nákup  germicídnych  žiaričov  –  urobila  svojvoľne,  napriek
neodporúčaniu obecného úradu, ktorý plánoval situáciu najskôr riešiť správnym technickým
nastavením nainštalovanej rekuperácie, ktorá technicky musí spĺňať zdravo technické normy
na výmenu a ohrev čerstvého vzduchu z vonku a potom až riešiť germicídne žiariče, ktoré ale
budú spĺňať kapacitnú normu v triedach na množstvo m³ v priestoroch. 

- Poslanci – to že zakúpila GŽ a jeden rodič zakúpil ďalšie dva kusy – majú pocit,  že táto
situácia vyvolala napätie a  neurobila dobré meno obecnému úradu a zastupiteľstvu, majú
dojem, že sa od rodičov žiadajú zbytočné materiálové výdavky, zastupiteľstvo sa vždy snažilo
MŠ pomôcť, a záleží mu na zdraví detí, situáciu chceli riešiť v medziach zdravo technickej
a finančnej logiky

- D. Bobrovčanová – od rodičov nič nepýtala, iba viedla diskusie na sociálnych sieťach a pýtala
si názory od rodičov, p. Hajzuk zakúpil dobrovoľne. Zakúpené germicídne žiariče zahrnula do
majetku obce. 

- Starosta – rekuperácia je nastavená, nebol žiadny závažný technický problém, nikto nemôže
zasahovať do nastavení a manipulovať s tým, musí byť v prevádzke 24 hod denne, aby sa dala
preukázať  úspora energie a uvidíme, aký bude vplyv aj na zdravie detí a personálu

- R. Kureková – ako je plánovaná Mikulášska besiedka a rozsvietenie vianočného stromu v obci
–  mali  by  sa  dodržiavať  najnovšie  odporúčania  hygienikov  a Ministerstva  školstva
o organizovaní hromadných podujatí -  OP

- D. Bobrovčanová – besiedka dňa 06.12.2021 – dodrží  predpísaný školský semafor  – OP,
rozsvietenie stromu vo vonkajších priestoroch bez obmedzenia – s deťmi a rodičmi 

- Poslanci – návrh, aby  na každé zasadnutie rodičov v MŠ bude delegovaný jeden poslanec

K bodu 5.2/

Ing. Klepáč – nie je prítomná M. Vaverková, vyjadril sa k rozpočtovým zmenám plánované 594 681
EUR, znížený na 574 591 EUR, potrebné schváliť rozpočtovú zmenu, prešli sa jednotlivé položky, pri
ktorých drobné zmeny nastali

Poslanci  hlasovali  za  schválenie  rozpočtových  zmien  rozpočtu  na  rok  2021.  prijali  Uznesenie
č.34/2021.

K bodu 5.3/

Starosta  –  poslanci  sa  mali  oboznámiť  s predkladanou  zmluvou  o budúcej  zmluve  s Ing.  M.
Jamnickým – na zriadenie vecného bremena pre novostavbu rodinného domu uloženie do zeme
elektrickej, kanalizačnej a plynovej prípojky– zmluva vypracovaná právnym poradcom obce PL,
s ktorým bola  na obecných parcelách  Parcely registra „E“, KN parc. č.  3097/7,   výmera
636 m2,  orná pôda,   Parcely registra „C“ KN parc. č.   91/2,   výmera   10114 m2,
ostatná plocha,  vypracovaná zmluva o vykonávaní právneho poradenstva.



Poslanci  –  zobrali  na  vedomie bez pripomienok,  Zmluvu o budúcej  zmluve na zriadenie  vecného
bremena s Ing. M. Jamnickým,  schválili a prijali Uznesenie č.35/2021.

K bodu 5.4/ 

starosta – vzhľadom na skutočnosť,  že Štefan Dohňanský predložil  Žiadosť o súhlas s prenájmom
priestorov tretej  osobe je  potrebné rozhodnúť,  čo ďalej  –  nakoľko sa  jedná o obecný majetok,  je
potrebné  rozhodnúť  čo  najekonomickejšie,  podľa  zákona  o narábaní  s obecným  majetkom.  Chce
vyjadrenie, či OZ súhlasí s prenájmom tretej osobe alebo sa vypovie momentálna stávajúce zmluva
o nájme, ktorá bola špeciálne prispôsobená na investície p. Dohňanského do priestorov krčmy 

- Vyzval poslancov na diskusiu – treba ešte osloviť nájomcu, či chce naozaj ukončiť činnosť
a keď, tak ku ktorému termínu a následne potom by sa vyhlásila verejná súťaž

Poslanci  hlasovali,  nájom tretej  osobe podľa žiadosti  Š.  Dohňanského zamietli  a prijali  Uznesenie
č.36/2021.

K bodu 5.5/

Starosta – pripravený plán práce a aktivít OÚ a OZ na rok 2021

V. Mišurová – navrhla, aby sa usporiadala Katarínska zábava

P. Pethö – pridal návrh na organizáciu Majálesu

R. Vajs a M. Kupčo – návrh na usporiadanie futbalového turnaja 

Všetky návrhy sa do plánovaných akcií zaradia.

K bodu 5.6/

Starosta – je potrebné odoslať návrh rozpočtu pre OCCR na rok 2022 – vypracoval na sumu 3.750,- €.

Poslanci schválili a prijali Uznesenie č.37/2021.

K bodu 5.7/

Starosta – bola predložená zatiaľ ústna žiadosť o výrub stromov – troch jarabín pred rodinným domom
č.35

Poslanci a starosta – zamietli, stromy sú ozdobou obce, nezasahujú na súkromný pozemok, jediné, čo
je potreba urobiť – ochranný rez pred elektrickým vedením jedného z nich.

K bodu 5.8/

Starosta  –  po  dohode  s Ing.  Klepáčom,  ktorý  mal  preveriť  cenové  ponuky  a možnosti  nákupu
traktorovej  kosačky – poslanci  navrhujú do sumy 5000 Eur,  a aby bolo možné pripojiť aj  ostatné
prídavné zariadenia

K bodu 6/ rôzne

- Starosta  –  23.11.2021  –  uskutoční  sa  štátny  stavebný  dohľad  v chatovej  osade  ohľadne
neoprávnenej výstavby oporného múru a odstavnej plochy. 

- Prebehla finančná kontrola  po kompletnom administratívnom ukončení  prác na MŠ – bez
chýb

- V.  Mišurová  -  diskusia  ohľadne  vydania  ďalšieho  vydania  Hlásnika  –  kto  aké  príspevky
pripraví

- Zasadnutie OZ - 10.12.2021 na obecnom úrade



K bodu 7/

Zasadnutie OZ ukončil starosta obce, poďakoval prítomným za účasť. 

V Pavčinej Lehote, 18.11. 2021

Zapísala: Mgr. Radka Kureková .....................................................

Bc. V. Mišurová  – overovateľ .....................................................

R. Vajs  – overovateľ ...................................................

Ing. Viliam Kupčo – starosta obce Pavčina Lehota ....................................................


